

樂善堂文吳泳沂幼稚園

2023-2024年度2月至6月學生茶點費通告

23-081

敬啟者:

本園2023-2024年度2月至6月,每月茶點費為港幣\$120,合共\$600元, 敬請家長於2月29日(星期四)前簽署回條連同費用交回校務處;如以支票 繳付費用,支票抬頭請寫「樂善堂文吳泳沂幼稚園」及支票背面寫上學生姓 名及班別。

此致

貴家長台鑒



樂善堂文吳泳沂幼稚園 校長 吳嘉莉 謹啟

二零二四年二月二十	一三日					
	×					
2023-20	24 年度 2 月至	6月學生	茶點實	費通告	回條	23-081
敬覆者:						
本人已知悉以	上通告的內容	,並 同	意 /	不同意	繳交	2023-2024

本人已知悉以上通告的內容 ,並 同意 / 不同意 繳交 2023-2024 年度 2 月至 6 月茶點費 \$600 元, 祈為查收。

此覆 樂善堂文吳泳沂幼稚園

班別:		學生姓名:	家長簽署:
二零二四年	月	日	

請家長於2月29日(星期四)前將費用連同回條交回校務處。



Lok Sin Tong Man Ng Wing Yee Kindergarten Notification of Students' Refreshments Fee from February to June in 2024

23-081 23rd February, 2024

Dear parents,

The refreshments fee is \$120 per month from February to June in 2024, so the total fee is \$600. Parents please fill in the reply slip and return it with the fee to the administrative counter before 29th February, 2024 (Thursday). If you pay it by cheque, please write the title as 「LOK SIN TONG MAN NG WING YEE KINDERGARTEN」, and then write the students name and class on the back of the cheque.

Yours faithfully,	AG WING YER KILL
Ms. Ng Ka Lee	善善 堂 泳沂幼稚園 E
The principal	* NELLEY
Lok Sin Tong Man Ng Wing	ee Kindergarten
Reply Slip for Stude	ts' Refreshments Fee from February to June in 2024
	23-08
Dear Sir / Madam,	
I understand the above con	ent and agree / don't agree to pay \$600 for refreshments from
February to June in 2024, ple	se check it.
C1	Student's name
Class:	Student's name:
Parent's Signature:	Date:

• Parents please return the reply slip and the fee to the administrative counter before

29th February, 2024 (Thursday). *